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- PROJEKT - 

PROTOKÓŁ NR XXVI/2021 

Sesji Rady Gminy Kobierzyce 

z dnia 15 stycznia 2021 
 
XXVI Sesję Rady Gminy otworzył o godz. 9.00 Wiceprzewodniczący Rady Gminy Kobierzyce Henryk 

Łoposzko. 

W posiedzeniu wzięło udział 9 członków. 

Obecni: 

1. Radosław Jankiewicz 

2. Apolonia Kasprzyk-Czepielinda 

3. Krzysztof Kmiecik 

4. Andrzej Krzesłowski 

5. Henryk Łoposzko 

6. Adrian Łukowicz 

7. Wiesław Muraczewski 

8. Adam Raś 

9. Elżbieta Regulska 

10. Robert Sala 

11. Czesław Stadnik 

12. Wiesław Szwed 

13. Anna Trojanowska-Zochniak 

14. Jarosław Zawisza 

1.Otwarcie Sesji Rady Gminy. 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy Kobierzyce Henryk Łoposzko: Otwieram XXVI Sesję Rady Gminy 

Kobierzyce. Odczytał klauzulę RODO.  Rada Gminy posiada qworum, jest władna obradować i podejmować 

prawomocne uchwały. 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy Kobierzyce Henryk Łoposzko odczytał wniosek formalny - pismo od 

radnej Anny Trojanowskiej-Zochniak w sprawie  przerwania sesji Rady Gminy Kobierzyce i kontynuowania 

obrad w innym wyznaczonym terminie na kolejnym posiedzeniu tej sesji. /załącznik nr 1/. Dodam, że 

podobne pisma o niedotrzymaniu terminów wpłynęły od radnego pana Jarosława Zawiszy i pana 

Radosława Jankiewicza. Panowie mijają się z prawdą i za chwilę pani mecenas odpowie na te trzy 

pisma. 

Mecenas Monika Pacholska: Co do sesji w takiej formule, w jakiej się dzisiaj spotykamy. Artykuł 15 zzx 

ustawy o szczególnych rozwiązaniach, związanych z zapobieganiem, przeciwdziałaniem i zwalczaniem 

COVID-19 /…/ pozostawia to do decyzji Przewodniczącego Rady – w tym przypadku Zastępcy 

Przewodniczącego – nie jest to niemożliwe. Tutaj zostało to podyktowane między innymi tajnością głosowań, 

które – nastręczało problemów technicznych - a musi być to transparentne i musi być zapewniona tajność. W 

tym zakresie, pomimo zakazu zgromadzeń uznaje się, że radni wypełniają swoje obowiązki zawodowe i takie 

zgromadzenie może się odbyć. Co do samego terminu sesji – zgodnie ze statutem powinni być państwo 

powiadamiani na 5 dni przed terminem obrad, nie licząc dnia wysłania powiadomienia oraz dnia sesji. 8 

stycznia zostało zwyczajowo - tak jak od dłuższego czasu państwo są powiadamiani przez umieszczenie 

materiałów na esesji, dodatkowo został wysłany do państwa mail w tym zakresie, także termin tutaj jak 

najbardziej został zachowany. Statut mówi o 5 dniowym terminie, a zawiadomienie w sposób zwyczajowy 

czyli tutaj to, że zwyczajowo termin był dłuższy nie ma znaczenia dla oceny czy zostali państwo powiadomieni 

w terminie. 5 dni zostało tutaj zachowane. Powód przesunięcia sesji jest z góry jakby przesądzony – część z 

państwa złożyła rezygnację 18 grudnia. Zgodnie ze statutem gminy, w ciągu 30 dni trzeba przyjąć te rezygnacje 

uchwałą Rady Gminy. W tym momencie sesja w późniejszym terminie byłaby już po tym okresie 30 dniowym. 

Radna Apolonia Kasprzyk Czepielinda: Spotykamy się dzisiaj między innymi z powodu rezygnacji 

dotychczasowej przewodniczącej Komisji Rewizyjnej – pani Zochniak. Często zdarzało się nam, że 

przesuwaliśmy terminy sesji bo była taka potrzeba. Jest taka potrzeba ponieważ ustawowe terminy są takie  a 

nie inne. Myślę, że ani ferie nie są powodem tego, żeby przesuwać termin sesji, bo jak wiemy do 18 tego 
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obowiązuje nas pozostawanie w miejscu zamieszkania, a to, że sesja miała być tydzień później – to 

spowodowane jest pismami państwa i rezygnacją z funkcji i Przewodniczacej Rady i przewodniczących 

komisji i wiceprzewodniczącego Komisji Budżetowej. Myślę, że to pouczanie nas jest takie trochę 

upokarzające dla radnych i myślę, że to pismo jest bezzasadne. 
Głosowano wniosek w sprawie: 
Wniosek o przerwanie sesji Rady Gminy Kobierzyce i kontynuowanie obrad w innym wyznaczonym 

terminie na kolejnym posiedzeniu tej sesji. 

Wyniki głosowania 
ZA: 0, PRZECIW: 9, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 5 

Wyniki imienne: 

PRZECIW (9) 

Apolonia Kasprzyk-Czepielinda, Krzysztof Kmiecik, Andrzej Krzesłowski, Henryk Łoposzko, Wiesław 

Muraczewski, Adam Raś, Robert Sala, Czesław Stadnik, Wiesław Szwed 

NIEOBECNI (5) 

Radosław Jankiewicz, Adrian Łukowicz, Elżbieta Regulska, Anna Trojanowska-Zochniak, Jarosław Zawisza 
Wniosek został odrzucony. 
 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy Kobierzyce Henryk Łoposzko: Zgodnie z paragrafem 31 Statutu 

Gminy stawiam pytanie o ewentualny wniosek do porządku obrad. 
Nie ma wniosku, przeczytam porządek obrad: 

1. Otwarcie XXVI Sesji Rady Gminy. 
2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z XXV Sesji Rady Gminy. 
4. Informacje Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych w okresie międzysesyjnym 

5. Sprawozdanie Wójta z bieżącej działalności. 
6. Podjęcie uchwały w sprawie wyboru Przewodniczącego Rady Gminy Kobierzyce. 
7. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia rezygnacji z funkcji przewodniczącego Komisji Rewizyjnej Rady 

Gminy Kobierzyce. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia rezygnacji z funkcji przewodniczącego Komisji ds. Budżetu i 

Rozwoju Gospodarczego Rady Gminy Kobierzyce. 
9. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia rezygnacji z funkcji przewodniczącego Komisji Użyteczności 

Publicznej oraz  z funkcji członka Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Gminy Kobierzyce. 
10. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia rezygnacji z funkcji przewodniczącego oraz z funkcji członka 

Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Gminy Kobierzyce  a także z funkcji członka Komisji Użyteczności 

Publicznej. 
11. Podjęcie uchwały w sprawie wyboru członka Komisji ds. Budżetu i Rozwoju Gospodarczego Rady Gminy 

Kobierzyce. 
12.Podjęcie uchwały w sprawie wyboru Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Kobierzyce. 
13.Podjęcie uchwały w sprawie wyboru Przewodniczącego Komisji ds. Budżetu i Rozwoju Gospodarczego 

Rady Gminy Kobierzyce. 
14.Podjęcie uchwały w sprawie wyboru Przewodniczącego Komisji Użyteczności Publicznej Rady Gminy 

Kobierzyce. 
15.Podjęcie uchwały w sprawie wyboru Przewodniczącego Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Gminy 

Kobierzyce. 
16.Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały nr I/3/2018 Rady Gminy Kobierzyce z dnia 19 listopada 2018 

r. w sprawie powołania i wyboru członków stałych Komisji Rady Gminy Kobierzyce. 
17. Podjęcie uchwały w sprawie wskazania Wiceprzewodniczącego Rady Gminy Kobierzyce do dokonywania 

czynności w poleceniu wyjazdu służbowego w stosunku do Przewodniczącego Rady Gminy Kobierzyce. 
18.Podjęcie uchwały w sprawie odpowiedzi na skargę Wojewody Dolnośląskiego. 
19.Interpelacje radnych. 
20. Odpowiedzi na interpelacje zgłoszone na poprzednich sesjach i poza sesją. 
21. Zapytania radnych i sołtysów. 

22.Wnioski i sprawy różne. 

23.Komunikaty Przewodniczącego. 

24.Zakończenie obrad.                                                                 
 
Wiceprzewodniczący Rady Gminy Kobierzyce Henryk Łoposzko: Kto z pań , panów jest za przyjęciem 
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porządku obrad w brzmieniu, które państwo przed chwilą usłyszeli? 
Głosowano w sprawie: 
Przyjęcie porządku obrad. 
Wyniki głosowania 
ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 5 

Wyniki imienne: 

ZA (9)Apolonia Kasprzyk-Czepielinda, Krzysztof Kmiecik, Andrzej Krzesłowski, Henryk Łoposzko, 

Wiesław Muraczewski, Adam Raś, Robert Sala, Czesław Stadnik, Wiesław Szwed 

NIEOBECNI (5) Radosław Jankiewicz, Adrian Łukowicz, Elżbieta Regulska, Anna Trojanowska-Zochniak, 

Jarosław Zawisza 
Wiceprzewodniczący Rady Gminy Kobierzyce Henryk Łoposzko: 9 radnych jest za przyjęciem porządku 

obrad w przedstawionym brzmieniu. 
 

3. Przyjęcie protokołu z Sesji Rady Gminy. 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy Kobierzyce Henryk Łoposzko: Kto z pań, panów ma uwagi, wnioski 

do protokołu? 
Brak. 
Głosowano w sprawie: 
Przyjęcie protokołu z XXV Sesji Rady Gminy.  

Wyniki głosowania 
ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 5 

Wyniki imienne: 

ZA (9)Apolonia Kasprzyk-Czepielinda, Krzysztof Kmiecik, Andrzej Krzesłowski, Henryk Łoposzko, 

Wiesław Muraczewski, Adam Raś, Robert Sala, Czesław Stadnik, Wiesław Szwed 

NIEOBECNI (5)Radosław Jankiewicz, Adrian Łukowicz, Elżbieta Regulska, Anna Trojanowska-Zochniak, 

Jarosław Zawisza 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy Kobierzyce Henryk Łoposzko: 9 radnych jest za przyjęciem proto-

kołu z XXV Sesji Rady Gminy. 
 

4. Informacje Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych w okresie międzysesyjnym. 
Wiceprzewodniczący Rady Gminy Kobierzyce Henryk Łoposzko poinformował o rezygnacjach 

złożonych przez radnych Gminy Kobierzyce: 
- Radny Adam Raś- rezygnacja z funkcji zastępcy Przewodniczącego Komisji Użyteczności Publicznej 

- Radny Krzysztof Kmiecik –rezygnacja z funkcji zastępcy Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej 

- Radny Robert Sala - rezygnacja z funkcji zastępcy Przewodniczącego Komisji Skarg,Wniuosków i 

Petycji 

- Radny Wiesław Szwed - rezygnacja z funkcji Przewodniczącego i członka Komisji Skarg,Wniosków i 

Petycji oraz członka Komisji Użyteczności Publicznej 

- Radny Czesław Stadnik - rezygnacja z funkcji Przewodniczącego Komisji Użyteczności Publicznej i 

członka Komisji Skarg,Wniosków i Petycji 

 

5. Sprawozdanie Wójta z bieżącej działalności. 

Wójt Gminy Kobierzyce Ryszard Pacholik przedstawił sprawozdanie z bieżącej działalności /załącznik nr 

2/ 

 

6. Podjęcie uchwały w sprawie wyboru Przewodniczącego Rady Gminy Kobierzyce. 
Wiceprzewodniczący Rady Gminy Kobierzyce Henryk Łoposzko: Zgodnie z paragrafem 58 pkt 1-6 

statutu Gminy, wybory zostaną przeprowadzone przez Komisję Skrutacyjną, w głosowaniu tajnym. 
Przystępujemy do wyboru Komisji Skrutacyjnej w liczbie 3-5 członków. Proszę o zgłaszanie kandydatów do 

Komisji Skrutacyjnej. Ja zgłaszam Wiesława Muraczewskiego. Czy się  pan zgadza? 
Radny Wiesław Muraczewski: Wyrażam zgodę. 
Wiceprzewodniczący Rady Gminy Kobierzyce Henryk Łoposzko: Zgłaszam Andrzeja Krzesłowskiego. 
Radny Andrzej Krzesłowski: Wyrażam zgodę. 
Wiceprzewodniczący Rady Gminy Kobierzyce Henryk Łoposzko: Zgłaszam Wiesława Szweda. 
Radny Wiesław Szwed: Zgadzam się. 
Wiceprzewodniczący Rady Gminy Kobierzyce Henryk Łoposzko: Zamykam listę kandydatów. Kto z 

pań, panów wyraża zgodę na powołanie Komisji Skrutacyjnej w osobach: Wiesław Muraczewski, Andrzej 

Krzesłowski, Wiesław Szwed ? 
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Głosowano w sprawie: 
Powołania Komisji Skrutacyjnej.  

Wyniki głosowania 
ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 5 

Wyniki imienne: 

ZA (9)Apolonia Kasprzyk-Czepielinda, Krzysztof Kmiecik, Andrzej Krzesłowski, Henryk Łoposzko, 

Wiesław Muraczewski, Adam Raś, Robert Sala, Czesław Stadnik, Wiesław Szwed 

NIEOBECNI (5)Radosław Jankiewicz, Adrian Łukowicz, Elżbieta Regulska, Anna Trojanowska-Zochniak, 

Jarosław Zawisza 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy Kobierzyce Henryk Łoposzko: 9 za, stwierdzam, że Komisja 

Skrutacyjna w wyżej wymienionym składzie zostala wybrana. Proszę Komisję o ukonstytuowanie się, wybór 

przewodniczącego Komisji, sekretarza, członków. 
Jeśli Komisja się już ukonstytuowała to proszę o przedstawienie składu, funkcji. 

Radny Andrzej Krzesłowski – przewodniczący Komisji 

Radny Wiesław Muraczewski – sekretarz 

Radny Wiesław Szwed –członek 

Bardzo proszę o przystąpienie do stemplowania kart, w ilości takiej jaka jest ilość radnych obecnych na sesji 

czyli 9 kart do głosowania. 

Otwieram listę, proszę o zgłaszanie kandydatur na Przewodniczącego Rady Gminy Kobierzyce. 

Radny Adam Raś: Zgłaszam kandydaturę Henryka Łoposzko na Przewodniczącego Rady Gminy Kobierzyce. 

Myślę, że wielkiej rekomendacji pan Henryk Łoposzko nie potrzebuje, ale przypomnę: jest radnym od 22 lat, 

pełnił funkcję przewodniczącego Komisji Użyteczności Publicznej przez 2 kadencje, od 14 lat jest zastępcą 

Przewodniczącego Rady Gminy Kobierzyce. Na pewno doświadczenie, które zdobył szczególnie przez te 14 

lat, ułatwi mu dobre sprawowanie funkcji Przewodniczącego Rady Gminy  Kobierzyce. 
Wiceprzewodniczący Rady Gminy Kobierzyce Henryk Łoposzko: Dziękuję bardzo. Wyrażam zgodę. Czy 

są jeszcze jakieś inne kandydatury? Skoro nie ma to zamykam listę kandydatów na Przewodniczącego Rady 

Gminy Kobierzyce. Bardzo proszę Komisję o wpisanie nazwiska i przygotowanie kart do głosowania. 

Będziemy głosować w taki sposób, że będziemy podchodzić wg listy odczytanej przez Komisję Skrutacyjną,  

odbierać kartę do głosowania, głosować w miejscu do tego przygotowanym a następnie wrzucamy kartę do 

urny. Proszę jeszcze powiedzieć, w jaki sposób głosujemy. 
Sekretarz Komisji Skrutacyjnej Wiesław Muraczewski: Jest jeden kandydat Henryk Łoposzko, jest 

możliwość zagłosowania za, przeciw lub wstrzymania się od głosu. W odpowiedniej kratce proszę wstawić 

znak x i oddać głos. 
 

Komisja Skrutacyjna przeprowadziła tajne wybory Przewodniczącego Rady Gminy Kobierzyce. 

 

Przewodniczący Komisji Skrutacyjnej Andrzej Krzesłowski odczytał protokół Komisji Skrutacyjnej 

powołanej na Sesji Rady Gminy Kobierzyce w dniu 15 stycznia 2021 roku dla dokonania wyboru 

Przewodniczącego Rady Gminy Kobierzyce. /załącznik nr  3/ 
Przewodniczący Komisji Skrutacyjnej Andrzej Krzesłowski: Panie Przewodniczacy, gratuluję panu 

wyboru. 

Przewodniczący Rady Gminy Kobierzyce Henryk Łoposzko: Dziękuję  Komisji Skrutacyjnej za pracę przy 

tych wyborach. Bardzo dziękuję państwu za wybór. Ja deklaruję pełną współpracę ze wszystkimi radnymi, 

oczywiście też konstruktywną współpracę z częścią, która jak widać narazie nie wiadomo z jakiego powodu 

tworzy taki dziwny klimat i niechęć do współpracy. Liczę , że to ulegnie zmianie. Mam nadzieję, że będziemy 

współpracować przez te 3 lata, które nam zostały do końca kadencji dla dobra naszych mieszkańców. W 

związku z tym, że wybraliście mnie państwo na Przewodniczącego Rady Gminy Kobierzyce, składam 

rezygnację z pełnienia funkcji Wiceprzewodniczącego Rady Gminy Kobierzyce, a tym samym wnioskuję o 

zmianę porządku obrad i wprowadzenie do porządku obrad 2 uchwał: 
- w sprawie przyjęcia rezygnacji z pełnienia funkcji Wiceprzewodniczącego Rady Gminy Kobierzyce, pismo 

dołączę do protokołu /załącznik nr 4/ 
- w sprawie wyboru Wiceprzewodniczącego Rady Gminy Kobierzyce. 

Jeszcze w między czasie przyjmiemy uchwałę nr XXVI/502/2021 w sprawie wyboru Przewodniczącego 

Rady Gminy Kobierzyce. Ona jest deklaratoryjna więc nie wymaga poddawania pod głosowanie.  A teraz 

wnioskuję o zmianę porządku obrad. Czyli w punkcie 7 będzie : Podjęcie uchwały  w sprawie przyjęcia 

rezygnacji z pełnienia funkcji Wiceprzewodniczącego Rady Gminy Kobierzyce.  Punkt 8 – podjęcie uchwały 

w sprawie wyboru Wiceprzewodniczącego Rady Gminy Kobierzyce. Kolejne punkty oczywiście ulegną 

przesunięciu w porządku obrad. 
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Mecenas Monika Pacholska: To jest taka jedna specyficzna uchwała, gdzie zgodnie z orzecznictwem nie 

podlega ona powtórnemu głosowaniu. Wybór jest ważny w momencie przeliczenia głosów przez Komisję i 

podania. Sama uchwała jest aktem technicznym, niezbędnym bo później należy się nią posługiwać  i przesłać 

organowi nadzoru, natomiast nie podlega już osobnemu głosowaniu. 

Radny Adam Raś: Czy zmiana porządku obrad nie jest niezgodna – z tego co wiem, na początku można 

zgłaszać tylko wnioski o zmianę porządku obrad. Czy taka zmiana teraz, po przyjęciu porządku obrad nie 

będzie zaskarżona? 

Mecenas Monika Pacholska: Tutaj jeżeli państwa jest quorum i zostanie podjęta taka uchwała, to sam 

przebieg sesji takiej specyficznej nie dopuszcza możliwości złożenia takiego porządku obrad wcześniej 

ponieważ nie jest jeszcze dokonany wybór. /…/ 

Przewodniczący Rady Gminy Kobierzyce Henryk Łoposzko: Składam wniosek formalny o uzupełnienie 

porządku obrad o 2 punkty, o których przed chwilą mówiłem. Bardzo proszę o przegłosowanie. 

Głosowano wniosek w sprawie: 
zmiany porządku obrad. (uchwały w pkt. 7 i 8).  

Wyniki głosowania 
ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 5 

Wyniki imienne: 

ZA (9)Apolonia Kasprzyk-Czepielinda, Krzysztof Kmiecik, Andrzej Krzesłowski, Henryk Łoposzko, 

Wiesław Muraczewski, Adam Raś, Robert Sala, Czesław Stadnik, Wiesław Szwed 

NIEOBECNI (5)Radosław Jankiewicz, Adrian Łukowicz, Elżbieta Regulska, Anna Trojanowska-Zochniak, 

Jarosław Zawisza 

Przewodniczący Rady Gminy Kobierzyce Henryk Łoposzko: Stwierdzam, że 9 osób przyjęło wniosek 

formalny o zmianę porządku obrad. Porządek obrad ulega zmianie, po przesunięciu punktów wg kolejności. 

 

7. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia rezygnacji z funkcji Wiceprzewodniczącego Rady Gminy 

Kobierzyce. 

Przewodniczący Rady Gminy Kobierzyce Henryk Łoposzko: Kto z pań, panów jest za, kto jest przeciw, 

kto się wstrzymał? 

Wyniki głosowania 
ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 5 

Wyniki imienne: 

ZA (9)Apolonia Kasprzyk-Czepielinda, Krzysztof Kmiecik, Andrzej Krzesłowski, Henryk Łoposzko, 

Wiesław Muraczewski, Adam Raś, Robert Sala, Czesław Stadnik, Wiesław Szwed 

NIEOBECNI (5)Radosław Jankiewicz, Adrian Łukowicz, Elżbieta Regulska, Anna Trojanowska-Zochniak, 

Jarosław Zawisza 

Przewodniczący Rady Gminy Kobierzyce Henryk Łoposzko: Stwierdzam, że uchwała nr 

XXVI/503/2021 w sprawie przyjęcia rezygnacji z funkcji Wiceprzewodniczącego Rady Gminy Kobi-

erzyce została pozytywnie zaopiniowana 9 głosami. 

 

8. Podjęcie uchwały w sprawie wyboru Wiceprzewodniczącego Rady Gminy Kobierzyce. 
Przewodniczący Rady Gminy Kobierzyce Henryk Łoposzko: Zgodnie ze statutem przechodzimy do wy-

boru Komisji Skrutacyjnej, bo tu również wybieramy wiceprzewodniczącego w głosowaniu tajnym. 

Proszę o zgłaszanie kandydatów w liczbie 3-5. Ja proponuję, aby ponownie te same osoby wyraziły chęć  

pracy w Komisji Skrutacyjnej. Czy wyrażacie zgodę? 
Radny Wiesław Muraczewski: Wyrażam zgodę. 
Radny Andrzej Krzesłowski: Wyrażam zgodę. 
Radny Wiesław Szwed: Wyrażam zgodę. 
Przewodniczący Rady Gminy Kobierzyce Henryk Łoposzko: Zamykam listę kandydatów. 
Głosowano w sprawie: 
Powołania Komisji Skrutacyjnej.  

Wyniki głosowania 
ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 5 

Wyniki imienne: 

ZA (9)Apolonia Kasprzyk-Czepielinda, Krzysztof Kmiecik, Andrzej Krzesłowski, Henryk Łoposzko,  
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Wiesław Muraczewski, Adam Raś, Robert Sala, Czesław Stadnik, Wiesław Szwed 

NIEOBECNI (5)Radosław Jankiewicz, Adrian Łukowicz, Elżbieta Regulska, Anna Trojanowska-Zochniak, 

Jarosław Zawisza 
Przewodniczący Rady Gminy Kobierzyce Henryk Łoposzko: Stwierdzam, że 9 głosami, Komisja Skruta-

cyjna w wyżej wymienionym składzie  została wybrana. 
Przewodniczący Rady Gminy Kobierzyce Henryk Łoposzko: Widzę, że Komisja się ukonstytuowała: 
Radny Andrzej Krzesłowski – przewodniczący Komisji 

Radny Wiesław Muraczewski – sekretarz 

Radny Wiesław Szwed –członek 

Przewodniczący Rady Gminy Kobierzyce Henryk Łoposzko: Przystępujemy do zgłaszania kandydatów 

na Wiceprzewodniczącego Rady Gminy Kobierzyce. Ja bym chciał zgłosić Czesława Stadnika na Wiceprze-

wodniczącego Rady Gminy Kobierzyce. Pan Czesław jest czwartą kadencję radnym, pełni funkcję przewod-

niczącego Komisji Użyteczności Publicznej, jest osobą zaangażowaną czynnie w sprawach gminy. Czy wy-

raża pan zgodę? 
Radny Czesław Stadnik: Tak. 
Przewodniczący Rady Gminy Kobierzyce Henryk Łoposzko: Proszę o zgłaszanie kandydatur. Skoro nie 

ma, zamykam listę kandydatów. Komisję Skrutacyjną proszę o przygotowanie kart i przeprowadzenie głoso-

wania. 
Przewodniczący Komisji Skrutacyjnej Andrzej Krzesłowski: Zgłoszony został jeden kandydat pan Cze-

sław Stadnik. Głosowanie będzie się odbywać analogicznie przez podejście do nas, pobranie karty, dwie 

przecinające się linie są oznaką oddanego głosu. 
 

Komisja Skrutacyjna przeprowadziła tajne wybory Wiceprzewodniczącego Rady Gminy Kobierzyce. 

 

Przewodniczący Komisji Skrutacyjnej Andrzej Krzesłowski odczytał protokół Komisji Skrutacyjnej 

powołanej na Sesji Rady Gminy Kobierzyce w dniu 15 stycznia 2021 roku dla dokonania wyboru 

Wiceprzewodniczącego Rady Gminy Kobierzyce. /załącznik nr  5/. 
Przewodniczący Rady Gminy Kobierzyce Henryk Łoposzko: Bardzo dziękuję Komisji Skrutacyjnej za 

sprawną pracę. 
Wiceprzewodniczący Rady Gminy Kobierzyce Czesław Stadnik: Bardzo wam wszystkim dziękuję i tak 

jak mój poprzednik mam nadzieję, że podołam temu zadaniu i będę w dalszym ciągu tak jak do tej pory kie-

rował się tylko i wyłącznie dobrem naszych mieszkańców. 
Przewodniczący Rady Gminy Kobierzyce Henryk Łoposzko: Podobnie jak w przypadku wyboru Prze-

wodniczącego Rady uchwała nr XXVI/504/2021 w sprawie wyboru Wiceprzewodniczącego Rady Gminy 

Kobierzyce została podjęta. Jest to uchwała o charakterze deklaratoryjnym, stwierdzająca wybór konkretnej 

osoby  i nie wymaga głosowania. 
 

9. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia rezygnacji z funkcji przewodniczącego Komisji Rewizyjnej Rady 

Gminy Kobierzyce. 
Przewodniczący Rady Gminy Kobierzyce Henryk Łoposzko: Pismo w tej sprawie zostało złożone 18 

grudnia 2020 r. przez panią Annę Trojanowską –Zochniak. Otwieram dyskusję, kto z pań, panów ma uwagi  

lub pytania do projektu uchwały? Skoro nie ma, przechodzimy do głosowania. Kto jest za, kto jest przeciw, 

kto się wstrzymał ? 

Wyniki głosowania 
ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 5 

Wyniki imienne: 

ZA (9)Apolonia Kasprzyk-Czepielinda, Krzysztof Kmiecik, Andrzej Krzesłowski, Henryk Łoposzko, 

Wiesław Muraczewski, Adam Raś, Robert Sala, Czesław Stadnik, Wiesław Szwed 

NIEOBECNI (5)Radosław Jankiewicz, Adrian Łukowicz, Elżbieta Regulska, Anna Trojanowska-Zochniak, 

Jarosław Zawisza 

Przewodniczący Rady Gminy Kobierzyce Henryk Łoposzko: Stwierdzam, że uchwała nr 

XXVI/505/2021 w sprawie przyjęcia rezygnacji z funkcji przewodniczącego Komisji Rewizyjnej Rady 

Gminy Kobierzyce została pozytywnie zaopiniowana 9 głosami. 
 

 

10. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia rezygnacji z funkcji przewodniczącego Komisji ds. Budżetu i Ro-

zwoju Gospodarczego Rady Gminy Kobierzyce. 
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Przewodniczący Rady Gminy Kobierzyce Henryk Łoposzko: Dotyczy pana Jarosława Zawiszy, też zo-

stała złożona rezygnacja w dniu 18 grudnia 2020 r. Otwieram dyskusję, kto z pań, panów ma uwagi  lub py-

tania do projektu uchwały? Skoro nie ma, przechodzimy do głosowania. Kto jest za, kto jest przeciw, kto się 

wstrzymał ? 
Wyniki głosowania 
ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 5 

Wyniki imienne: 

ZA (8)Krzysztof Kmiecik, Andrzej Krzesłowski, Henryk Łoposzko, Wiesław Muraczewski, Adam Raś, Ro-

bert Sala, Czesław Stadnik, Wiesław Szwed 

BRAK GŁOSU (1)Apolonia Kasprzyk-Czepielinda 

NIEOBECNI (5)Radosław Jankiewicz, Adrian Łukowicz, Elżbieta Regulska, Anna Trojanowska-Zochniak, 

Jarosław Zawisza 
Przewodniczący Rady Gminy Kobierzyce Henryk Łoposzko: Stwierdzam, że uchwała nr XXVI/506/2021 

w sprawie przyjęcia rezygnacji z funkcji przewodniczącego Komisji ds. Budżetu i Rozwoju Gospo-

darczego Rady Gminy Kobierzyce została 8 głosami pozytywnie zaopiniowana. 1 osoba nie brała udziału w 

głosowaniu. 
 

11. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia rezygnacji z funkcji przewodniczącego Komisji Użyteczności 

Publicznej oraz z funkcji członka Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Gminy Kobierzyce. 
Przewodniczący Rady Gminy Kobierzyce Henryk Łoposzko: Uchwała dotyczy pana Czesława Stadnika. 

Otwieram dyskusję, kto z pań, panów ma uwagi  lub pytania do projektu uchwały? 
Skoro nie ma, przechodzimy do głosowania. Kto jest za, kto jest przeciw, kto się wstrzymał ? 

Wyniki głosowania 
ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 5 

Wyniki imienne: 

ZA (8)Krzysztof Kmiecik, Andrzej Krzesłowski, Henryk Łoposzko, Wiesław Muraczewski, Adam Raś, Ro-

bert Sala, Czesław Stadnik, Wiesław Szwed 

BRAK GŁOSU (1)Apolonia Kasprzyk-Czepielinda 

NIEOBECNI (5)Radosław Jankiewicz, Adrian Łukowicz, Elżbieta Regulska, Anna Trojanowska-Zochniak, 

Jarosław Zawisza 

Przewodniczący Rady Gminy Kobierzyce Henryk Łoposzko: Stwierdzam, że uchwała nr 

XXVI/507/2021 w sprawie przyjęcia rezygnacji z funkcji przewodniczącego Komisji Użyteczności 

Publicznej oraz  z funkcji członka Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Gminy Kobierzyce została 

8 głosami pozytywnie zaopiniowana. 1 osoba nie brała udziału w głosowaniu. 
 

12. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia rezygnacji z funkcji przewodniczącego oraz z funkcji członka Ko-

misji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Gminy Kobierzyce a także z funkcji członka Komisji Użyteczności 

Publicznej. 
Przewodniczący Rady Gminy Kobierzyce Henryk Łoposzko: Uchwała dotyczy pana Wiesława Szweda. 

Otwieram dyskusję. Kto z państwa radnych ma pytania, uwagi do projektu uchwały? Skoro nie ma, przecho-

dzimy do głosowania. Kto jest za, kto jest przeciw, kto się wstrzymał ? 
Wyniki głosowania 
ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 5 

Wyniki imienne: 

ZA (8)Krzysztof Kmiecik, Andrzej Krzesłowski, Henryk Łoposzko, Wiesław Muraczewski, Adam Raś, Ro-

bert Sala, Czesław Stadnik, Wiesław Szwed 

BRAK GŁOSU (1)Apolonia Kasprzyk-Czepielinda 

NIEOBECNI (5)Radosław Jankiewicz, Adrian Łukowicz, Elżbieta Regulska, Anna Trojanowska-Zochniak, 

Jarosław Zawisza 

Przewodniczący Rady Gminy Kobierzyce Henryk Łoposzko: Stwierdzam, że  uchwała nr 

XXVI/508/2021 w sprawie przyjęcia rezygnacji z funkcji przewodniczącego oraz z funkcji członka Ko-

misji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Gminy Kobierzyce  a także z funkcji członka Komisji 

Użyteczności Publicznej została 8 głosami pozytywnie zaopiniowana. 1 osoba nie brała udziału w głoso-

waniu. 
 

 

13. Podjęcie uchwały w sprawie wyboru członka Komisji ds. Budżetu i Rozwoju Gospodarczego Rady 

Gminy Kobierzyce. 
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Przewodniczący Rady Gminy Kobierzyce Henryk Łoposzko: Dotyczy pana Wiesława Szweda. Otwieram 

dyskusję. Kto z państwa radnych ma pytania, uwagi do projektu uchwały? Skoro nie ma, przechodzimy do 

głosowania. Kto z pań i panów jest za, kto jest przeciw, kto się wstrzymał ? 
Wyniki głosowania 
ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 5 

Wyniki imienne: 

ZA (8)Krzysztof Kmiecik, Andrzej Krzesłowski, Henryk Łoposzko, Wiesław Muraczewski, Adam Raś, Ro-

bert Sala, Czesław Stadnik, Wiesław Szwed 

BRAK GŁOSU (1)Apolonia Kasprzyk-Czepielinda 

NIEOBECNI (5)Radosław Jankiewicz, Adrian Łukowicz, Elżbieta Regulska, Anna Trojanowska-Zochniak, 

Jarosław Zawisza 

Przewodniczący Rady Gminy Kobierzyce Henryk Łoposzko: Stwierdzam, że uchwała nr XXVI/509/2021 

w sprawie wyboru członka Komisji ds. Budżetu i Rozwoju Gospodarczego Rady Gminy Kobierzyce 

została 8 głosami pozytywnie zaopiniowana. 1 osoba nie brała udziału w głosowaniu. 
 

14. Podjęcie uchwały w sprawie wyboru Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Kobierzyce. 
Przewodniczący Rady Gminy Kobierzyce Henryk Łoposzko: Otwieram listę kandydatów , proszę o zgła-

szanie. 
Radna Apolonia Kasprzyk-Czepielinda: Zgłaszam kandydaturę pana doktora Krzysztofa Kmiecika. Czy 

wyraża pan zgodę? 
Radny Krzysztof Kmiecik: Wyrażam. 
Radna Apolonia Kasprzyk-Czepielinda: Pan doktor jest mieszkańcem naszej gminy od wielu, wielu lat. 

Jest lekarzem weterynarii, społecznikiem. Żona pana doktora jest nauczycielką, przez wiele lat pracowała w 

szkole w Tyńcu Małym. Myślę, że jest to osoba godna zaufania, osoba niepodlegająca naciskom, sprawie-

dliwa i godna zaszczytu pełnienia właśnie tej funkcji. 
Przewodniczący Rady Gminy Kobierzyce Henryk Łoposzko: Dziękuję. Czy są jakieś inne kandydatury? 

Skoro nie ma, zamykam listę i przechodzimy do głosowania. Kto z pań i panów jest za, kto jest przeciw, kto 

się wstrzymał ? 
Wyniki głosowania 
ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 5 

Wyniki imienne: 

ZA (8)Apolonia Kasprzyk-Czepielinda, Andrzej Krzesłowski, Henryk Łoposzko, Wiesław Muraczewski, 

Adam Raś, Robert Sala, Czesław Stadnik, Wiesław Szwed 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1)Krzysztof Kmiecik 

NIEOBECNI (5)Radosław Jankiewicz, Adrian Łukowicz, Elżbieta Regulska, Anna Trojanowska-Zochniak, 

Jarosław Zawisza 
Przewodniczący Rady Gminy Kobierzyce Henryk Łoposzko: Stwierdzam, że uchwała nr XXVI/510/2021 

w sprawie wyboru Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Kobierzyce została przyjęta. 
 

15.Podjęcie uchwały w sprawie wyboru Przewodniczącego Komisji ds. Budżetu i Rozwoju Gospodarczego 

Rady Gminy Kobierzyce. 
Przewodniczący Rady Gminy Kobierzyce Henryk Łoposzko: Proszę o zgłaszanie kandydatur. Jeśli pań-

stwo pozwolicie, zgłaszam kandydaturę Wiesława Szweda. Czy wyraża zgodę? 
Radny Wiesław Szwed: Wyrażam zgodę. 
Przewodniczący Rady Gminy Kobierzyce Henryk Łoposzko: Pan Wiesław jest radnym drugą kadencję, 

do tej pory pełnił funkcję Przewodniczącego Komisji Skarg, Wniosków i Petycji. Jest zaangażowany na 

terenie Kobierzyc i nie tylko, myślę że będzie jak najbardziej pełnił dobrze funkcję przewodniczącego 

Komisji Budżetowej. Czy są jakieś inne kandydatury? Skoro nie ma, zamykam listę i przechodzimy do 

głosowania. Kto z pań i panów jest za, kto jest przeciw, kto się wstrzymał ? 

Wyniki głosowania 
ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 5 

Wyniki imienne: 

ZA (7)Krzysztof Kmiecik, Andrzej Krzesłowski, Henryk Łoposzko, Wiesław Muraczewski, Adam Raś, 

Robert Sala, Czesław Stadnik 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1)Wiesław Szwed 

BRAK GŁOSU (1)Apolonia Kasprzyk-Czepielinda 

NIEOBECNI (5)Radosław Jankiewicz, Adrian Łukowicz, Elżbieta Regulska, Anna Trojanowska-Zochniak, 

Jarosław Zawisza 
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Przewodniczący Rady Gminy Kobierzyce Henryk Łoposzko: Stwierdzam, że uchwała nr 

XXVI/511/2021 w sprawie wyboru Przewodniczącego Komisji ds. Budżetu i Rozwoju Gospodarczego 

Rady Gminy Kobierzyce 7 głosami za przyjęła kandydaturę Wiesława Szweda na Przewodniczącego 

Komisji Budżetowej, przy 1 głosie wstrzymującym się i 1 osoba nie brała udziału w głosowaniu. 
 

16. Podjęcie uchwały w sprawie wyboru Przewodniczącego Komisji Użyteczności Publicznej Rady Gminy 

Kobierzyce. 
Przewodniczący Rady Gminy Kobierzyce Henryk Łoposzko: Bardzo proszę o zgłaszanie kandydatur. 
Radna Apolonia Kasprzyk-Czepielinda: Zgłaszam kandydaturę pana Adama Rasia. 
Przewodniczący Rady Gminy Kobierzyce Henryk Łoposzko: Czy pan Adam Raś wyraża zgodę? 
Radny Adam Raś: Wyrażam zgodę. 
Radna Apolonia Kasprzyk-Czepielinda: Pan Adam Raś jest mieszkańcem naszej gminy od urodzenia, oj-

ciec 2 synów, działacz sportowy. Myślę, że jest to człowiek prawy, godny tego, żeby powierzyć mu funkcję 

przewodniczącego Komisji Użyteczności Publicznej, komisji, która zajmuje się wieloma sferami życia w 

naszej gminie. 
Przewodniczący Rady Gminy Kobierzyce Henryk Łoposzko: Czy są pytania, uwagi? Skoro nie ma to 

przechodzimy do głosowania. Kto z pań i panów jest za, kto jest przeciw, kto się wstrzymał ? 

Wyniki głosowania 
ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 5 

Wyniki imienne: 

ZA (8)Apolonia Kasprzyk-Czepielinda, Krzysztof Kmiecik, Andrzej Krzesłowski, Henryk Łoposzko, 

Wiesław Muraczewski, Robert Sala, Czesław Stadnik, Wiesław Szwed 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1)Adam Raś 

NIEOBECNI (5)Radosław Jankiewicz, Adrian Łukowicz, Elżbieta Regulska, Anna Trojanowska-Zochniak, 

Jarosław Zawisza 
Przewodniczący Rady Gminy Kobierzyce Henryk Łoposzko: Stwierdzam, że uchwała nr 

XXVI/512/2021 w sprawie wyboru Przewodniczącego Komisji Użyteczności Publicznej Rady Gminy 

Kobierzyce czyli pana Rasia została 8 głosami „za“ pozytywnie zaopiniowana, przy 1 głosie wstrzy-

mującym się. 

 

17. Podjęcie uchwały w sprawie wyboru Przewodniczącego Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Gminy 

Kobierzyce. 
Przewodniczący Rady Gminy Kobierzyce Henryk Łoposzko: Bardzo proszę o zgłaszanie kandydatur. 

Zgłaszam kandydaturę pana Roberta Sali na tą funkcję. Czy pan się zgadza? 
Radny Robert Sala: Tak, wyrażam zgodę. 
Przewodniczący Rady Gminy Kobierzyce Henryk Łoposzko: Jest radnym trzecią kadencję, jest działa-

czem sportowym, zaangażowanym w sprawy swojej miejscowości, ale także całej gminy. Był do tej pory 

zastępcą przewodniczącego tej komisji, w związku z tym nie powinno być problemu z pełnieniem funkcji 

przewodniczącego. 
Przewodniczący Rady Gminy Kobierzyce Henryk Łoposzko: Czy są jakieś pytania, uwagi? Skoro nie 

ma, przechodzimy do głosowania. Kto z pań, panów jest za, kto przeciw, kto się wstrzymał? 

Wyniki głosowania 
ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 5 

Wyniki imienne: 

ZA (8)Apolonia Kasprzyk-Czepielinda, Krzysztof Kmiecik, Andrzej Krzesłowski, Henryk Łoposzko, 

Wiesław Muraczewski, Adam Raś, Czesław Stadnik, Wiesław Szwed 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1)Robert Sala 

NIEOBECNI (5)Radosław Jankiewicz, Adrian Łukowicz, Elżbieta Regulska, Anna Trojanowska-Zochniak, 

Jarosław Zawisza 
Przewodniczący Rady Gminy Kobierzyce Henryk Łoposzko: Stwierdzam, że uchwała nr 

XXVI/513/2021 w sprawie wyboru Przewodniczącego Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Gminy 

Kobierzyce 8 głosami „za“ wyborem pana Roberta Sali na przewodniczącego tej komisji, przy 1 głosie 

wstrzymującym. 
Radna Apolonia Kasprzyk-Czepielinda: Demokracja ma to do siebie, że większość głosująca decyduje o 

pewnych sprawach. Bardzo żałuję, we własnym imieniu, że nie ma naszych kolegów, którzy zdecydowali się 

być radnymi w tej kadencji, długiej kadencji bo 5 letniej. Myślę, że mogą mieć pretensje tylko do siebie, że 

ich dzisiaj tutaj nie ma. Chciałabym wierzyć, że to jest kwestia przypadku , że ich tutaj nie ma, że jakieś 

inne, bardzo ważne czynności spowodowały, że ich nie ma. Panom, którzy zostali wybrani życzę, żebyście 
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mieli w sobie dużo pokory, wsłuchiwali się w głosy nie tylko waszych kolegów klubowych, ale także miesz-

kańców naszej gminy. Nasza gmina jest postrzegana jako gmina bogata, ale bogata to nie znaczy, że trzeba 

inwestować tam, gdzie jest więcej mieszkańców i tam gdzie się robi pokaz medialny bo pokaz medialny to 

nie problem zrobić, każdy z nas jest w stanie stanąć na skrzyżowaniu przed kamerą, zgromadzić jakąś grupę 

ludzi i pokazać, że to tu i teraz, natychmiast trzeba zrobić. Funkcją radnego gminy jest postrzeganie gminy 

jako całości. Budżet gminy nie jest z gumy i w pewnym momencie ten budżet nie wytrzyma. Pan Przewod-

niczący podkreślał, że jeden radny był tyle kadencji a drugi tyle. Duszę samorządowca albo się ma albo się 

nie ma. Radny, który jest kilka kadencji wcale nie musi być lepszy od tego, który jest pierwszą kadencję. 

Życzę wam, żebyście się wsłuchiwali w głos tego, co się dzieje w naszej gminie.  

 
18. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały nr I/3/2018 Rady Gminy Kobierzyce z dnia 19 listopada 

2018 r. w sprawie powołania i wyboru członków stałych Komisji Rady Gminy Kobierzyce. 
Przewodniczący Rady Gminy Kobierzyce Henryk Łoposzko omówił projekt uchwały. Czy są pytania, 

uwagi, wnioski do tej uchwały? Skoro nie ma to przechodzimy do głosowania . Kto z pań i panów jest za, 

kto jest przeciw, kto się wstrzymał? 

Wyniki głosowania 
ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 5 

Wyniki imienne: 

ZA (9)Apolonia Kasprzyk-Czepielinda, Krzysztof Kmiecik, Andrzej Krzesłowski, Henryk Łoposzko, 

Wiesław Muraczewski, Adam Raś, Robert Sala, Czesław Stadnik, Wiesław Szwed 

NIEOBECNI (5)Radosław Jankiewicz, Adrian Łukowicz, Elżbieta Regulska, Anna Trojanowska-Zochniak, 

Jarosław Zawisza 
Przewodniczący Rady Gminy Kobierzyce Henryk Łoposzko: Stwierdzam, że uchwała nr 

XXVI/514/2021 w sprawie zmiany uchwały nr I/3/2018 Rady Gminy Kobierzyce z dnia 19 listopada 

2018 r. w sprawie powołania i wyboru członków stałych Komisji Rady Gminy Kobierzyce została 

podjęta. 
 

19. Podjęcie uchwały w sprawie wskazania Wiceprzewodniczącego Rady Gminy Kobierzyce do 

dokonywania czynności w poleceniu wyjazdu służbowego w stosunku do Przewodniczącego Rady Gminy 

Kobierzyce. 

Przewodniczący Rady Gminy Kobierzyce Henryk Łoposzko omówił projekt uchwały. Czy są pytania, 

uwagi do projektu uchwały? Skoro nie ma to przechodizmy do głosowania. Kto z pań i panów jest za, kto 

jest przeciw, kto się wstrzymał? 

Wyniki głosowania 
ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 5 

Wyniki imienne: 

ZA (9)Apolonia Kasprzyk-Czepielinda, Krzysztof Kmiecik, Andrzej Krzesłowski, Henryk Łoposzko, 

Wiesław Muraczewski, Adam Raś, Robert Sala, Czesław Stadnik, Wiesław Szwed 

NIEOBECNI (5)Radosław Jankiewicz, Adrian Łukowicz, Elżbieta Regulska, Anna Trojanowska-Zochniak, 

Jarosław Zawisza 

Przewodniczący Rady Gminy Kobierzyce Henryk Łoposzko: Stwierdzam, że uchwała nr 

XXVI/515/2021 w sprawie wskazania Wiceprzewodniczącego Rady Gminy Kobierzyce do 

dokonywania czynności w poleceniu wyjazdu służbowego w stosunku do Przewodniczącego Rady 

Gminy Kobierzyce została podjęta. 
 

20. Podjęcie uchwały w sprawie odpowiedzi na skargę Wojewody Dolnośląskiego. 

Specjalista ds. architektury i budownictwa Grzegorz Maszka omówił projekt uchwały. 

Przewodniczący Rady Gminy Kobierzyce Henryk Łoposzko:  Proszę Przewodniczącego Komisji Rolnic-

twa, Zagospodarowania Przestrzennego i Ochrony Środowiska o przedstawienie opinii w sprawie projektu 

uchwały. 
Przewodniczący Komisji Wiesław Muraczewski: Komisja na swym posiedzeniu pozytywnie zaopiniowała 

projekt tej uchwały. 
Przewodniczący Rady Gminy Kobierzyce Henryk Łoposzko: Otwieram dyskusję. Kto z państwa radnych 

ma pytania, uwagi do projektu uchwały? Skoro nie ma to przechodzimy do głosowania. Kto z pań i panów 

jest za, kto jest przeciw, kto się wstrzymał? 

Wyniki głosowania 
ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 5 

Wyniki imienne: 
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ZA (9)Apolonia Kasprzyk-Czepielinda, Krzysztof Kmiecik, Andrzej Krzesłowski, Henryk Łoposzko, 

Wiesław Muraczewski, Adam Raś, Robert Sala, Czesław Stadnik, Wiesław Szwed 

NIEOBECNI (5)Radosław Jankiewicz, Adrian Łukowicz, Elżbieta Regulska, Anna Trojanowska-Zochniak, 

Jarosław Zawisza 
Przewodniczący Rady Gminy Kobierzyce Henryk Łoposzko: Stwierdzam, że uchwała nr XXVI/516/2021 

w sprawie odpowiedzi na skargę Wojewody Dolnośląskiego 9 głosami za została podjęta. 

 
21. Interpelacje radnych. 

Brak. 

 

22. Odpowiedzi na interpelacje zgłoszone na poprzednich sesjach i poza sesją. 

Brak. 

 

23. Zapytania radnych i sołtysów. 
Poruszono następujące tematy: 

Radna Apolonia Kasprzyk-Czepielinda: 
1. Chór „Diament” - czy realny jest powrót tego chóru do siedziby KOK-u w Kobierzycach? 
2. Czy ogłoszono konkurs na dyrektora KOK-u? 
3. Pytanie do pani Mecenas: Miałam dostać odpowiedź czy kobierzycki NZOZ Twój Lekarz zlecając wi-

zyty domowe firmie zewnętrznej nie naruszył prawa, które obowiązuje i umowy z Narodowym Fundu-

szem? 
Wójt Gminy Kobierzyce Ryszard Pacholik: Nie ogłoszono jeszcze konkursu ponieważ jeszcze nie jest ter-

min, żeby ogłosić konkurs. W kwestii chóru Diament – ksiądz z Domasławia  wystąpił o dotację na utrzymanie 

chóru, poza tym na razie są wstrzymane wszystkie tego typu spotkania. Na dzień dzisiejszy nie ma warunków. 
Mecenas Monika Pacholska: Zostało złożone wyjaśnienie przez NZOZ Twój Lekarz, z którego wynika, że 

mają zgodę NFZ-u na wykorzystywanie podwykonawców. Zgodnie z ustawą o świadczeniach zdrowotnych, 

jest ogólna zasada nieposługiwania się podwykonawcami, chyba że umowa z NFZ to przewiduje. W tym za-

kresie NZOZ twierdzi, że ma tą zgodę w umowie wpisaną i w takim zakresie posługuje się podwykonawcami. 
 
24. Wnioski i sprawy różne. 

Radna Apolonia Kasprzyk-Czepielinda: 
1. Dostałam odpowiedź z kancelarii na temat zakazu używania fajerwerków w Sylwestra i w naszej gminie. 

Państwo powołujecie się na ustawę o zwierzętach. Wg państwa ta ustawa reguluje też nieużywanie fajer-

werków. Ja osobiście się z tym nie zgadzam. Ponawiam prośbę o przygotowanie projektu takiej uchwały, 

który  by był przegłosowany przez Radę Gminy Kobierzyce – o zakazie używania fajerwerków w naszej 

gminie. 

2. Druga sprawa – przez Kobierzyce, w drugi dzień świąt przemaszerowała orkiestra z kolędami. Bardzo 

dobry pomysł. Taka innowacja, ale należałoby pochwalić pomysłodawcę oraz orkiestrę. 

3. KPR Kobierzyce wygrał z Perłą Lublin i chwała im./…/ Ale nie tylko piłka ręczna jest w gminie Kobie-

rzyce, są też inne dziedziny sportu. 

4. Ekipa porządkowa -  są to głównie mieszkańcy naszej gminy, ich pracę widać na każdym kroku, są mo-

bilni, pomocni i myślę, że należy ich pochwalić. 

Wójt Gminy Kobierzyce Ryszard Pacholik  odniósł się do wypowiedzi radnej Apolonii Kasprzyk-Czepie-

lindy. 
 

25. Komunikaty Przewodniczącego. 
Przewodniczący Rady Gminy Kobierzyce Henryk Łoposzko:  O następnej sesji zostaniecie państwo poin-

formowani tak jak zwykle,  w ustawowym terminie. Jeszcze raz przypomnę, że program sesji, który został 

przyjęty pod koniec roku, nie jest programem obligatoryjnym tylko ogólnym, przybliżającym datę. Pani Prze-

wodnicząca niejednokrotnie zmieniała te terminy i niejednokrotnie mówiła, że nie jest obowiązującym. To nie 

jest podstawa do tego, że w tym terminie sesja musi się odbyć – w zależności od potrzeb jest ona zwoływana. 
26. Zakończenie obrad. 
Wójt Gminy Kobierzyce Ryszard Pacholik: Na zakończenie tej naszej wyjątkowej sesji chciałbym 

pogratulować wyboru Przewodniczącemu, Wiceprzewodniczącemu, przewodniczącym poszczególnych 

komisji. To jest może nie nowy rozdział w działalności gminy, ale kontynuacja. Dla mnie dziwny powód 

rezygnacji niektórych radnych z funkcji. Ja deklarowałem cały czas – ja jestem wójtem całej gminy 

Kobierzyce. Na pewno nie będę wójtem jednej czy dwóch miejscowości. /.../ Będę reprezentował całą gminę. 

Mieszkańcy nas oceniają nie po prywatnych poglądach radnych tylko jako całą Radę. Rada podejmuje decyzje 
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i na pewno jeśli będzie decyzja, że  będzie jakaś  potrzeba np. w Bielanach czy w Wysokiej to myślę, że Rada 

się przychyli do tego, żeby te prace tam wykonywać. Jeżeli będzie taka sytuacja , że trzeba będzie coś zrobić 

na południu gminy to mam nadzieję że Rada, też sie przychyli. Ja dalej deklaruję współpracę z każdym 

radnym, z każdej miejscowości. Do kiedy będę to będę reprezentował interesy całej gminy, bo dla mnie każdy 

mieszkaniec jest taki sam./.../ 
 

Przewodniczący Rady Gminy Kobierzyce Henryk Łoposzko:Dziękuję za przygotowanie sesji w Hali 

Sportowej /.../ Zamykam posiedzenie XXVI Sesji Rady Gminy. 
 

Sesja zakończyła się – godz. 10:46 

Liczba załączników: 5. 

Nagranie sesji dostępne  na  www.ugk.pl/sesja-arch-rok-2021 

Przewodniczący Rady Gminy Kobierzyce – Henryk Łoposzko 

Przygotował(a): Magdalena Marszałek – Wojciechowska 

 

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl 
 


